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Department International Symposium 

-The department organized its first international symposium on December 7, 2022, 

titled; Neurological and Psychiatric Disorders: Volatile Oils as Adjuvant 

Therapy. The vision behind the symposium was to establish it as a leading Arab 

African event focused on natural products and their role in drug development. The 

event featured various topics presented by professors from local and international 

universities and included the honoring of the winning students from the 9th VOG. 

- The 2nd international symposium took place on on November 29, 2023 under the 

title; Skin care from duty to beauty: Back to nature makes the future. Similar to 

the first, this symposium included diverse topics presented by professors from local 

and international universities, along with the recognition of the winning students 

from the 10th VOG. Additionally, it celebrated the research team that produced the 

best essential oil research for the year 2022/2023.for the year 2022/2023 

- The 3rd international symposium was held on November 26, 2024 under the title; 

Unveil the therapeutic power of essential oil: A natural approach for dental 

disease. This symposium also featured a range of topics presented by professors 

from local and international universities. It included a collaboration with faculty 

members from the Faculty of Dentistry at Ain Shams University. It recognized the 

winning students from the 11th VOG and celebrated the research team with the best 

essential oil research for the year 2023/2024 

:  والنفسية  العصبية  الاضطرابات :  بعنوان  ،2022  ديسمبر  7  في  العقاقير أول ندواته العلمية الدولية  قسم  نظم

  رائدة  أفريقية عربية  كفعالية ترسيخها هي الندوة وراء  الرؤية كانت . مساعد  كعلاجالعطرية  الزيوت  واستخدام

 من   أساتذة  قدمها  مختلفة  موضوعات   الفعالية   تضمنت .  الأدوية   تطوير   في   ودورها  الطبيعية  المنتجات   على  تركز

 . التاسعالعطرية  الزيوت  معرض  في الفائزين الطلاب  تكريم أيضا تتضمن  كما وعالمية  محلية جامعات 

 إلى   الواجب   من  بالبشرة  العناية:  عنوان  تحت   2023  نوفمبر  29  فيالعقاقير    لقسم  الثانية   الدولية  الندوة  عُقدت   -

  متنوعة   مواضيع  الندوة  هذه   تضمنت   الأولى،  الندوة  غرار   على.  المستقبل  تصنع  الطبيعة  إلى   العودة:  الجمال

عاشر. الالعطرية    الزيوت   معرض   في  الفائزين  الطلاب   تكريم  جانب   إلى  ودولية،  محلية  جامعات   من  أساتذة  قدمها

  لعام   العطرية  الزيوت   مجال  في  بحث   أفضل  أنتج  الذي  البحثي  بالفريق  الندوة  احتفلت   ذلك،  إلى  بالإضافة

2022 /2023. 

  العلاجية   القوة  عن  النقاب   كشف  عنوان؛  تحت   2024  نوفمبر  26  فيالعقاقير    لقسم  الثالثة  الدولية  الندوة  عقدت  -

  التي   الموضوعات   من  مجموعة  أيضًا  الندوة  هذه  تضمنت .  الأسنان  لأمراض   طبيعي  نهج:  العطرية   للزيوت 

  طب  كلية  من  التدريس  هيئة  أعضاء  مع  تعاونًا  الندوة  تضمنت   كما  ودولية،  محلية  جامعات   من  أساتذة  قدمها

  وتكريم   ،الحادي عشر  العطرية  الزيوت   معرض   الفائزين في  الطلاب   تكريم  تم  كما.  شمس  عين  بجامعة  الأسنان

 . 2024/ 2023  لعام العطرية الزيوت  مجال في بحث   بأفضل  الفائز البحثي الفريق
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Unveil the therapeutic power of essential oil: A natural approach for dental disease 
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